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1. Opening en mededelingen 

 

Hanneke Plukkel opent als voorzitter de bijeenkomst en heet alle aanwezigen welkom.  

Hanneke geeft een toelichting op het doel van dit vooroverleg. De toekomstige 

gebruikers van het nieuwe dorpshuis en sporthal van Zwanenburg worden geïnformeerd 

over de participatie en organisatie omtrent de ontwikkeling van het dorpshuis annex 

sporthal. Daarnaast wordt de samenstelling bepaald van een effectieve 

begeleidingsgroep (max.  12 deelnemers), waarin de verschillende gebruikersgroepen 

evenwichtig vertegenwoordigd zijn. 

Het Participatie en Communicatie Overleg (PCO) Hart van Zwanenburg is een 

structureel overleg met de dorpsraad en ondernemersvereniging.  

Op 10 juli a.s. vindt de startbijeenkomst plaats in de Olm met de geselecteerde 

deelnemers van de drie begeleidingsgroepen: 

- Openbare ruimte en beeldkwaliteit 

- Dorpshuis/sporthal 

- Winkelcentrum  

 

2. Begeleidingsgroep dorpshuis/sporthal: 

 

Bram van der Kleij deelt mede dat als eerste concrete product een Programma van 

Eisen (PvE) wordt opgesteld. Dit PvE is een handvat voor de start van de ontwikkeling 

van het dorpshuis : 

Het PvE bestaat uit de volgende onderdelen: 

- Algemene voorwaarden; wettelijke eisen en reglementen 

- Juridische voorwaarden 

- Architectonische randvoorwaarden  

- Ruimtelijk / functioneel / technisch programma 

Voor het Ruimtelijk Programma is in de haalbaarheidsfase de eerste start gemaakt (voor 

zover nodig zullen t.b.v. het PvE nog aanpassingen worden doorgevoerd). 
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Functioneel: hoe worden ruimten gebruikt, hoe verhouden gebruiksruimten zich tot 

elkaar (relatieschema, multifunctionaliteit, synergie, flexibiliteit, toegankelijkheid) 

Technisch programma: (vloer, wand en plafond-)afwerking, (verwarming, ventilatie- en 

verlichtings-)installaties, etc. 

Er wordt gevraagd of vakdocenten vanuit school ook bij de sporthal worden betrokken. 

Cees van der Kwaak deelt mede dat het bewegingsonderwijs overdag een belangrijke 

hoofdfunctie is van de sporthal en zij er dus in principe wel bij horen. Het is handig  als 

zij er vanaf het begin van het traject bij betrokken worden en deelnemen aan de 

begeleidingsgroep. Er zijn bovendien specifieke voorwaarden en regelgeving voor de 

inrichting voor het bewegingsonderwijs. De gemeente zoekt uit wie hiervoor kan worden 

benaderd.  

 

Aanvullende afspraken: als aanvulling en praktische uitwerking zijn onderstaande opties 

besproken, deze worden in onderling overleg kortgesloten. 

- Waar nodig kunnen bepaalde onderwerpen met een grotere groep worden 

besproken dan alleen met de begeleidingsgroep, bijvoorbeeld tijdens een 

inloopavond. 

- De samenstelling van de individuele deelnemers in de begeleidingsgroep kan 

gedurende het proces veranderen, afhankelijk van onderwerpen / expertise. 
- Als extra ondersteuning op een onderdeel gewenst is kan er een losse afspraak 

buiten de begeleidingsgroep om worden gemaakt met ondersteuning van de 
gemeente, bijvoorbeeld met  alle sportvertegenwoordigers.  

 

3. Samenstellen begeleidingsgroep 

 

Peter Vreeswijk deelt mede dat Stichting Zwanenburg-Halfweg (SZH) de mogelijkheid  

onderzoekt om de exploitatie van het dorpshuis zelf op te pakken. Hij stelt voor om 

Frank Gerritse als vertegenwoordiger van sport namens SZH in de begeleidingsgroep 

deel te laten nemen. 

Een idee is om de zaalsporters bij elkaar te groeperen. Specifieke sporten wel 

vertegenwoordigen, en sporthal gerelateerde zaken via Frank Gerritse te laten verlopen.  

Komt Stichting De Hoek ook in de begeleidingsgroep? Stichting De Olm heeft binnenkort 

een gesprek met Stichting De Hoek. Er zijn vragen over de situering en uitvoering van 

het toneel; bij voorkeur in de sporthal. Men vindt dat  er verschil moet zijn in de 

benadering van dagelijkse (biljart, school), wekelijkse en incidentele gebruikers 

(evenementen). Er is een vraag over het formaat van de sporthal. De gegevens van de 

hal worden nog naar alle deelnemers in de begeleidingsgroep toegestuurd. 

 

Na overleg is er gekozen voor een vertegenwoordiging vanuit de volgende groepen in 

de begeleidingsgroep: 

 
Stichting Zwanenburg-Halfweg   
St. Meerwaarde/50+ podium   
St. De Olm  (voor de huidige gebruikers van De Olm) 
Bibliotheek  

Biljartvereniging KAB  

De Hoek (voor de huidige gebruikers van De Hoek) 

Stichting Zwanenburg-Halfweg (voor alle zaalsport-verenigingen) 

Muziekvereniging Eensgezindheid (voor alle muziekverenigingen) 

Zwanenburgsport/kids gym (voor diverse gym/bewegingssportverenigingen) 

ANBO   
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Scholen (Gaandeweg en Achtbaan)   

 

Met Stichting Meerwaarde, Bibliotheek, De Hoek , ANBO en de scholen zal de 

gemeente nog contact opnemen over hun deelname aan de begeleidingsgroep, 

aangezien ze niet aanwezig waren tijdens het vooroverleg. 

 

4. Planning  

 

Er worden vragen gesteld over de planning. Tijdens de startbijeenkomst op 10 juli 2012 

komt dit ter sprake. 

 

 

 


